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csörög a Pannon GSM 

Kedves olvasóink! Közérdekű problémái-
kat, észrevételeiket, tapasztalataikat Ujszá-
szi Ilona újságiró munkatársunkkal oszthat-
ják meg, aki reggel 8 és 10 óra, vasárnap 14 
és 15 óra között a 06-20-9432-663-as rádióte-
lefon-számon hfvható. Elveszett tárgyaikat 
kereső, illetve talált tárgyakat visszaadni 
szándékozó olvasóink ingyenes hirdetésben 
tehetik közzé mondandójukat. Hirdetésfel-

vétel: 8 és 18 óra között a 06-80-820-220-as zöld számon, illetve 
személyesen a Sajtóházban és hirdetőirodáinkban. 

Subasa. A Kiskundo-
rozsmához közeli kertekben, 
Subasán nagyon sok - a te-
lefonáló S. M. szerint körül-
belül 300 - család él. Ezért 
javasolja és kéri olvasónk, 
hogy a nyáron „fürdőjárat-
nak" nevezett buszokat 
ősztől tavaszig se iktassa ki 
a Volán Rt. a menetrendből. 
Ebben az időszakban ugyan-
is reggeltől késő délutánig 
nem jár arrafelé helyi autó-
busz, az üllési távolsági já-
ratok pedig nagyon zsúfol-
tak, előfordul, hogy a suba-
saiak föl se férnek. Való-
ban: a 7F járat csak a regge-
li és a délutáni csúcs idején 
közlekedik, ellenben nap-
közben, késő este és hétvé-
gén minden arrafelé közle-
kedő helyközi járatnak meg 
kell állnia a subasai megál-
lókban is - hangsúlyozta 
Mező István, a Tisza Volán 

Rt. forgalmi igazgatója. E 
helyzet megváltoztatását a 
cég nem látja indokoltnak, 
ellenben megvizsgálja a ké-
rést. Ehhez azonban arra is 
szükség lenne, hogy az érin-
tett lakosok írásbeli kér-
vényt juttassanak el a Tisza 
Volán Rt.-hez. 

Díszkút. Elnagyolt a ki-
dolgozása a Klauzál tér új 
díszkútjának, s ez sokat ront 
a köztéri alkotás művészi 
értékén - osztotta meg ve-
lünk véleményét Nagy Ist-
ván (20/350-67-31). 

Privatizáció. Fölhábori-
tó, hogy sokszor tízmillió 
forintot kérnek az orvosok-
tól a rendelőjük megvásár-
lásáért! - adott hangot véle-
ményének Ábrahám Berta-
lan (317-007). 
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A Délmagyarország 
Könyv-, Lapkiadó és Nyomdaipari Kft. 

hirdetésszervező 
munkatársakat keres 

szegedi területre! 
Leendő kollégáink feladata a kiépített ügyfélkör 
folyamatos bővítése, partnereink tájékoztatása 

a napilapunk által kínált hirdetési lehetőségekről, 
akcióinkról, új termékeinkről. 

Elvárásaink: 
minimum középfokú végzettség, 

jó kommunikációs készség, 
kitartás, nagy munkabírás. 

A bérezés jutalékos rendszerben történik. 
A területen szerzett gyakorlat előnyt jelent! 

Jelentkezni lehet fényképes önéletrajzzal 
„Kapcsolat" jeligére. 

A jelentkezéseket november 17-ig 
a Sajtóházba várjuk. 

O L V A S O I N K 
F I G Y E L M É B E ! 

Az ezen 
az oldalon lévő 

hirdetéseket 
naponta 

207 000 
olvassák*! 

Hivatalos példányszám: 5 5 4 3 5 

-en 

db/nap". 

* Szonda Ipsos: 2000.1. n.-év. 
** Matesz-audilálás, 

gyorsjelentés 2000. II. n.-év 

Az informatikusokhoz helybe jön a munka 

A második szoftverház 
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Új, „fehérgalléros" munkahelyek Szegeden. (Fotó: Nagy László) 

Október eleje óta 20 
informatikus dolgozik az 
Eszperantó utcai iroda-
házban, a Sysdata Kft. új 
szegedi székhelyén, ám 
az „üzemet" csak teg-
nap, csütörtökön avatták 
fel ünnepélyes keretek 
között. A finn érdekelt-
ségű 3C Kft. után a 
Sysdata, az ausztriai Sie-
mens csoporthoz tartozó, 
budapest i s zékhe lyű 
szoftverház is második 
otthonának választotta 
Szegedet. 

Ritkán számolhatunk be a 
Délmagyarországban olyan 
eseményről, amikor a városba 
új, munkát és szakértelmet ho-
zó cég települ. Tegnap, csütör-
tökön azonban ilyen történés-
nek lehettünk részesei. Igaz, 
nem dolgozók százait foglal-
koztató cég költözött Szegedre, 

hanem egyelőre csak 20, 
később azonban akár 70-80 in-
formatikusnak biztos kenyeret 
nyújtó szoftverfejlesztő leány-
vállalat, ám ennek a fordulat-
nak is örülni kell. 

A budapesti székhelyű 
Sysdata Kft., az osztrák Sie-
mens AG magyarországi le-
ányvállalata a második telephe-
lyét nyitotta meg Szegeden. A 
fővárosi induláskor, 1993-ban 
mindössze 42 szoftverfejlesztőt 
foglalkoztattak, ma viszont a 
szakemberek száma már eléri a 
450-et. A forgalom 1999-ben 
meghaladta a 4 milliárd forin-
tot, a megrendelések 95 száza-
léka exportra megy. A szegedi 
Eszperantó utcai irodaház felső 
emeletén négy hónap alatt te-
remtették meg a szükséges 
technikai feltételeket. A Sysda-
ta többek között azért települt 
Szegedre, mert főleg a Szegedi 
Tudományegyetemen végzett 

programozók, informatikusok 
szakértelmére szeretne támasz-
kodni a jövőben. Az egyetem-
mel korábban is jó kapcsolato-
kat ápoltak, s a jövőben még 
szorosabb együttműködésre ké-
szülnek. (A városházán tegnap, 
csütörtökön az SZTE-nek - ne-
mes gesztusként - tíz személyi 
számítógépet ajándékoztak.) 

A Sysdata Kft. Szegedre te-
lepülése alkalmából a városhá-
za dísztermében tartottak sajtó-
tájékoztatót, amelyen először 
dr. Bartha László polgármester 
köszöntötte a megjelent Sie-
mens-vezérkart, valamint dr. 
Rejtő Pétert, az Osztrák Nagy-
követség kereskedelmi taná-
csosát és dr. Sulyok Tamás 
tiszteletbeli osztrák nagyköve-
tet. Elmondta, mekkora a je-
lentősége annak, hogy a nagy 
múltú Siemens csoport éppen a 
Tisza-parti városba telepítette 
új szoftverházát. Majd Christi-

an Zwickl-Bernhard, a Sysdata 
Kft. ügyvezető igazgatója azt 
emelte ki, négy hónappal 
ezelőtt még csak a tervekről 
beszéltek Szegeden, ma pedig 
már „termel" a cég. Hetényi 
Péter, a Siemens Magyaror-
szág szóvivője, a Siemens 
Nemzeti Vállalat elnök-vezér-
igazgatója a „boldog párnak", a 
cég és a város házasságához 
gratulált. Udo Scheiblauer, a 
Siemens AG Österreich prog-
ram- és rendszerfejlesztési ága-
zatának vezetője - körülnézve 
a díszteremben és megpillantva 
a Ferenc József császárról és 
Erzsébet császárnéról készült 
festményeket - úgy gondolta, a 
közös történelmi múlt a közös 
jövőt hordozza magában. 

A tájékoztatót követően hi-
vatalosan is átadták a Sysdata 
telephelyet a helyszínen, az 
Eszperantó utcában. 

F. K. 

A cégbíróságról 
Munkatársunktól 

A volt szocialista országok 
közül először Magyarorszá-
gon jöttek létre 1989-ben a 
megyei bíróságokon működő 
cégbíróságok. Felállításukat a 
magántu la jdonon a lapuló 
gazdasági rendszer térnyerése 

tette szükségessé. A Csong-
rád Megyei Cégbíróságról dr. 
Duxné dr. Velcsov Katalin 
bíró lesz a vendége a Közéle-
ti Kávéháznak ma, pénteken 
este 6 órától a szegedi Royal 
Szállóban. A házigazda: Szi-
lágyi Árpád építész. 

Borkóstoló Szegeden 
Munkatársunktól 

Holnap , s zomba ton 10 
és 14 óra között ingyenes 
b o r k ó s t o l á s r a v á r j á k az 
é r d e k l ő d ő k e t a D u n a -
H u n g á r i a B o r h á z b a n 
( S z e g e d , T í m á r u t c a 
1 0 / B . ) . 

Kégli Ot tó dél-balatoni 
és Viola Péter szekszárdi 
bo rászok i ta laival i smer-
k e d h e t n e k meg a vendé-
gek. 

Bővebb felvilágosítás a 
4 2 6 - 4 3 0 - a s t e l e f o n s z á -
mon kérhető. 

Elképzelhető, hogy 
megszüntetik az egyik 
szegedi egyetemi menzát, 
a Diáktanyát, és helyére 
az intézmény számító-
központját költöztetik. 
Ennek lehetőségét jelen-
leg külön bizottság vizs-
gálja. Többen egyetérte-
nek azzal, hogy a felújí-
tásra szoruló önkiszolgá-
ló étterem „toldozgatá-
sa" helyett korszerűbb 
menzát kellene építeni. 

A Szegedi Tudományegye-
tem Természettudományi Ka-
rának dékánja a Diáktanya 
néven ismert egyetemi menza 
bezárását, és ezzel párhuza-
mosan egy új önkiszolgáló ét-
terem felépítését kezdemé-
nyezi. Dr. Mezősi Gábor 
egyetemi tanár azzal indokol-
ja javaslatát, hogy a Diákta-
nya legalább százmillió forin-
tos műszaki felújításra szorul, 
s szerinte a „toldozgatásnál" 
többet érne, ha a 21. század 
színvonalának megfelelő, a 
mostaninál több diák és tanár 
étkeztetését biztosítani képes 
menzát alakítanának ki egy új 
helyen, ahol az éttermet kávé-
zó is kiegészíthetné. - Ezen 
kívül az sem szerencsés, hogy 

Az egyetem új menzát építene 

Bezárják a Diáktanyát? 
a Diáktanyának helyet adó 
Irinyi épület sokféle funkciót 
lát el, ami a finanszírozást is 
bonyolulttá teszi. Jobb lenne, 
ha az egyetem tulajdonában 
lévő épület egészét oktatási és 
kutatási célra használnánk -
említ további indokot a dé-
kán. Az Irinyi épület alagso-
rában működő másik menzát, 
az Irinyi bisztrót egyelőre 
nem vonták be az átalakítási 
tervbe, de Mezősi Gábor nem 
zárja ki, hogy később, az új 
étterem felépítése után azt is 
megszüntessék. 

A dékán elképzelhetőnek 
tartja, hogy a Diáktanya he-
lyére a jelenleg az Árpád téri 
épületben lévő egyetemi szá-
mítóközpontot költöztessék. 
Úgy véli, a jelenlegi épület 
kicsi és nem ideális a számí-
tóközpont működtetéséhez. A 
központ esetleges áthelyezé-
séről. és az új helyszínként 
szóba jöhető épületekről kü-
lön munkabizottság tesz ja-
vaslatot az egyetem vezetésé-
nek, amely majd az intézmé-
nyi tanács elé terjeszti az 

ügyet. A bizottsági javaslat 
várhatóan még ebben az év-
ben elkészül, de arról való-
színűleg már csak jövőre 
döntenek. - A munkabizott-
ság azt v izsgá l ja , milyen 
technikai és anyagi vonzatai 
lennének a számítóközpont 
áthelyezésének - tájékoztat a 
részietekről Tráser Ferenc 
gazdasági-műszaki főigazga-
tó. Ha a bizottság azt javasol-
ja-, máshol alakítsák ki a szá-
mítóközpontot, s ezt az egye-
temi tanács is megszavazza, a 
központ mostani helyének 
felhasználásáról szintén a ta-
nácsnak kell döntenie . 
Mezősi Gábor valószínűnek 
tar t ja , hogy az Árpád téri 
épületben felszabaduló he-
lyen tantermeket rendeznének 
be. A dékán nem rejti véka 
alá, hogy az informat ika i 
képzés iránt megnövekedett 
igény miatt bővíteni kell az 
oktatási kapacitást. 

Az egyetem a Honvéd té-
ren fekvő egyik üresen álló 
telket szemelte ki az új men-
za számára, amelynek felépí-

tésére vállalkozókat keres-
nek. Az egyetem nem finan-
szírozná a beruházást, a vál-
lalkozó viszont a menza fel-
építéséért cserébe megkapná 
a működtetés jogát, s haszon-
ként számíthatna arra, hogy 
mintegy hét-tízezer hallgató 
veszi igénybe az önkiszolgáló 
éttermeket. A telek beépítése 
kapcsán az egyetem tárgyalá-
sokat kezdett az önkormány-
zattal, amely - Mezősi Gábor 
szerint - szintén érdekelt le-
het abban, hogy ott menza lé-
tesüljön. A dékán úgy véli, a 
Diáktanya szerződését csak 
az új menza felépítése után 
mondaná fel az egyetem, 
amely tekintettel lesz az ott 
do lgozókra . A gazdasági 
fő igazga tó is megerős í t i , 
hogy a Diáktanya üzemel-
tetőjének és dolgozóinak má-
sik egyetemi ellátóegységben 
biztosítanak majd munkale-
hetőséget. A hallgatói önkor-
mányzat is támogatja a Diák-
tanya területének egyetemi 
célokra történő felhasználá-
sát, Jancsák Csaba Ehök-el-
nök azonban megjegyzi, hogy 
elsődlegesnek tekintik a hall-
gatókat kiszolgáló számítógé-
pes kabinetek fejlesztését. 

Hegedűs Szabolcs 

napló 

Ma 
DR. ZLEHOVSZKI ILO-

NA, a Munkáspárt jogtaná-
csosa, 13-15 óra között in-
gyenes jogi tanácsadást tart, 
a Hüvelyk utca 1. szám alat-
ti, volt barakkóvodában. 

Délsziget 
Munkatársunktól 

Ma, pénteken 13 órakor is-
mét jelentkezik az ml-en a 
szegedi körzeti stúdió maga-
zinja, a Délsziget. Az adás-
ban egy néprajzkutató és egy 
karikaturista beszél a politi-
kai viccekről, a tanárok bére-
zéséről fejtik ki véleményü-
ket a Pedagógusok Szakszer-
vezetének vezetői, illetve szó 
lesz még kecskeméti csalók-
ról, akik a Gyermekrák Ala-
pítvány nevének felhasználá-
sával több segíteni akarót is 
megtévesztettek. 

Szepesi-est 
Munkatársunktól 

Ma, pénteken 18 órakor 
Szepesi Attila József Attila-
díjas költő estjét rendezi meg 
a Szegedi írók Társasága a 
Bálint Sándor Művelődési 
Házban (Újszeged, Temesvá-
ri krt. 42.). A Széltorony cím-
mel elhangzó verskoncerten 
közreműködik Dálnoky Zsó-
ka és Kiss Ernő. A műsor 
után Szepesi Attilával az est 
ház igazdá ja , Szuromi Pál 
művészeti (ró beszélget, majd 
a költő dedikálja köteteit. 

Megkerült 
a lopott kocsi 

Munkatársunktól 
A Csongrád Megyei 

Rendőr-főkapitányság és a 
Szabadkai Belügyi Titkárság 
együttműködésének köszön-
hetően tegnap ismét sikerült 
egy, a közelmúltban Jugo-
szláviába csempészett sze-
mélyautót visszahozni Ma-
gyarországra. A több mint öt-
millió forint értékű Nissan 
Primera típusú autót október 
25-én egy jugoszláv állam-
polgár bérelte ki az egyik 
szegedi kölcsönzőből, hogy 
Budapestre utazzon vele. A 
fé r f i a kocs iva t a z o n b a n n e m 
a fővárosba indult, hanem a 
határra. Csikéria környékén 
át is ment vele a jugoszláv ol-
dalra. A két ország határőrei 
gyorsan megtalálták és lefog-
lalták a keresett járművet. 

Hármon 
a Stefániában 

Munkatársunktól 
Csuta György , Ludvig 

Zoltán és Várkonyi János 
f e s tőművészek kiá l l í tását 
nyitja meg Tandi Lajos új-
ságíró holnap, szombaton es-
te 6 órakor a Stefánia cuk-
rászda galériájában. A meg-
nyitón közreműködnek Papp 
Katalin és Varga Donát, a 
Szegedi Nemzet i Sz ínház 
művészei. 

November 
10., 11-én 
cipővásárláskor 
bármilyen 
használt cipőjét 
lOOO Ft 
értékben 
beszámítjuk! 

QUICK SHOUH CIPÓÜZLET 

Szeged, Bartók tér 4. 
Nyitva tartás: hétfőtől péntekig: 
9-18 óráig, 
szombaton: 9-13 óráig 


